
 
Referat FAU Haumyrheia skole 

 
Hvor: Haumyrheia skole. 
Når: Tirsdag 26.11.24, kl.18-19.30 
 
Vi pleier å ta runden hvem som er her, de sier klassen, og vi tar vekk bokstaven, om det er 
noen som ikke stiller fra en klasse. 
 
Til stede: 8A/B/C/D    
     9A/D 
     10A/B/C/D 

    Rektor 
  
 Saksliste 
 

SAK.NR 
 

SAK ANSVAR 

1 Resultat på nasjonale prøver (helt generelt) 
Resultater Nasjonale prøver:  

• 8.trinn:  
• Engelsk: 49 skalapoeng 
• Lesing: 47 skalapoeng 
• Regning: 49 skalapoeng 
• 9.trinn:  
• Lesing: 53 skalapoeng (opp fra 49 på 8.trinn) 
• Regning: 54 skalapoeng (opp fra 50 på 8.trinn) 

 
• 8.trinn litt under lands- og kommunegjennomsnittet.  
• Godt utgangspunkt for å jobbe fram mot 9.trinn.  
• Sprik innad i klassene og mellom klassene.  

 
• 9.trinn: Jobbet godt på 8.trinn fram mot ny prøve på 

9.trinn. Forventet økning på 4 skalapoeng fra 8.-9.trinn 
– i rute.  

• Samme bilde som 8.trinn: Sprik innad i og mellom 
klassene.  

Veien videre:  
Hvordan bruke resultatene for å skape best mulig læringstrykk 
i elevgruppa? Følges opp i personalet: Analyse av tallene og 
drøfting av tiltak videre.  

 

 

2 Skolens sosiale handlingsplan – FAU kan komme 

med innspill om hvis ønskelig 
Planen ble delt ut til representantene som var til stede. De 
kom med innspill. Planen legges ut på skolens hjemmeside.  

 

3 Organisering av dugnader – klassevis/trinnvis.  

Tilbakemeldinger fra klassene.  
Skoleturer:  

 



8A: Ønsker seg ei overnatting, felles for hele trinnet 
8B: Ønske om at dugnaden gjøres klassevis, ikke felles.  
8C: Ønsker seg ei overnatting, felles for hele trinnet.  
8D: Ønsker seg tur uten overnatting.  
 
Diskusjon i foreldregruppa om hvorvidt det skal 
planlegges for felles tur for trinnet. FAU ønsker at det skal 
gjøres likt i alle klasser. 3 av 4 klasser ønsker tur med ei 
overnatting, og FAU anbefaler derfor at hele trinnet 
planlegger for tur. FAU anbefaler at 8.trinns 
klassekontakter samarbeider om arbeidet videre. 
Likhetsprinsippet ligger grunn for dette.  
 

4 Eventuelt 
Juleball: Fortsatt behov for 8 foresatte til matlaging. 

Klassekontaktene vil dele i klassene.  

Noen foreldre melder om at det er et visst press i 
elevgruppa knyttet til hva de kan gå med og ikke. Det er 
et arrangement i regi av skolen, og det er veldig viktig at 
det ikke er noen føringer på hva de skal ha på seg. Vi vil 
jobbe for å motvirke klespresset og har behov for hjelp 
fra foresatte til dette.  

 

Utenom 
sakslista 

Hva som rører seg i og rundt skolen:  
 

Hatt studenter i 6 uker – Spennende og mye bra som har 
skjedd disse ukene. Skolen lærer masse, og studentene 
trenger erfaring for å bli klare som lærere.  
Litt hærverk på skolen, blant annet på guttetoalettene. Rektor 
og vaktmester har vært rundt i alle klasser – har bedret seg 
noe etter det. Mistanke om snusing/waping på flere trinn, 
8.trinn har sendt hjem info til foresatte.   
Rører seg litt på kveldstid/helger i området også så vidt skolen 

vet, og det jobbes på flere hold for å forebygge uønsket 

aktivitet på kveldstid. Noen foreldre melder om festing, både i 

vår bydel og andre bydeler.  

Stille rundt sosiale medier så langt vi voksne på skolen kan se. 

Ønske fra foresatte om rus-foreldremøte. Astrid sjekker ut hva 

som er planlagt og hvilket trinn som får tilbudet fra 

kommunen: Forebyggende har pleid å ha rus-foreldremøtet. 

Dette er under evaluering pr nå, men skolen har fått beskjed 

om at de kan prøve å få til et møte på Haumyrheia til 

vinteren/våren. Det må vurderes om 9.eller 10.trinn skal 

prioriteres. Skolen vil undersøke kapasiteten til forebyggende, 

og komme tilbake med mer informasjon om tidspunkt og hvem 

som blir invitert.  

 



Oppfordring fra foresatte om å delta i natteravnaktivitetene 
både i byen og mer lokalt.  
Skolen jobber kontinuerlig med språkbruk i skolen.  
Skolefravær – en del elever med bekymringsfullt skolefravær – 
jobbes godt i bydelen – gode rutiner for å følge opp – avhengig 
av godt samarbeid med foresatte.  
Foresatte på 10.trinn melder at 10.trinnselevene sterkt ønsker 
å få lov til å sykle til butikken i storefri igjen. Dette er en sak 
mange av elevene er opptatt av. Rektor vil følge det opp med 
elevrådet og på skolen.  
Fredag: Kick off med åpning av verksted-butikk på skolen 

(Mekkeriet). Salg av produkter som elevene har laget 

(elevbedrifter) og enkel kafeservering. Målgruppen er lokale 

beboere, og åpningstiden er fredag formiddag.  

Noen klassekontakter har tatt initiativ til foreldrenettverk i 

klassene. De kan bruke skolens lokaler.  

 
Neste møte: Ikke avtalt.  

Ref: Astrid 

 

 

 

 

 

 


